
Alleluja. Alleluja. Alleluja
Niech  moc  zmartwychwstania  Chrystusa  napełni  nasze  serca
nadzieją, siłą i pokojem. (…)

Niech radość z Jego zwycięstwa nad śmiercią  towarzyszy nam na
każdym kroku umacniając w wierze i nadziei.

Z  głębi  serca  życzymy  Parafianom  i  Gościom  Bożego
błogosławieństwa, duchowej radości i wewnętrznego pokoju oraz
dobrego zdrowia.

Z wyrazami szacunku i wdzięczności za dar wiary w Chrystusa
zmartwychwstałego,

Wasi Duszpasterze.

http://www.czarnowasy.opole.opoka.org.pl/2024/03/31/alleluja-alleluja-alleluja/

